
能源管理体系认证证书
证书编号：24EnMS10215R0M

兹证明

上海华新丽华电力电缆有限公司
统一社会信用代码：91310000607301977A

注册地址：上海市嘉定区南翔镇浏翔路1128号

邮编：201802

经营地址：上海市嘉定区南翔镇浏翔公路1128号

邮编：201802

能源管理体系符合：

GB/T23331—2020/ISO50001:2018《能源管理体系要求及使用指南》
RB/T 119—2015《能源管理体系机械制造企业认证要求》
本证书覆盖范围:

电线电缆产品的生产过程所涉及的能源管理活动（需资质的凭资质经营）

（产品单位产量综合能耗及能耗核算边界见标有同一证书编号的证书附件，证书附件是本证书组成部分）

初次获证日期:2024年11月07日

有效期：2024年11月07日至2027年11月06日

换证日期：2025年11月19日

持证组织应按期接受监督并经监督审核合格，同时其行政许可在有效期内，此证书方继续有效；

扫描证书状态二维码可验证此证书真伪及动态信息。

中安认证

签发人：

北京中安质环认证中心有限公司(原8·1质量体系认证中心)

地址：北京市朝阳区东三环南路58号2层202

邮编：100022

证书有效性查询方式：可通过ZAZH网站 http://www.zazh.com/query.html 查询或国

家认监委网站 https://www.cnca.gov.cn 查询，也可通过扫描二维码查询

联系方式及申投诉渠道可扫描右侧二维码
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ENERGY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

Certificate No.: 24EnMS10215R0M

Hereby certifies that the Organization

Shanghai Walsin Lihwa Power Wire &
Cable CO., LTD.
Unified Social Credit Identifier: 91310000607301977A
Registered Address: No. 1128, Liuxiang Road, Nanxiang Town, Jiading District
Postal Code: 201802
Operational Address: No. 1128, Liuxiang Road, Nanxiang Town, Jiading District
Postal Code: 201802

The Energy Management System fulfills the requirements of the following standards:

GB/T 23331—2020/ISO 50001:2018 Energy management systems—
Requirements with guidance for use
RB/T 119—2015 Energy management systems—Certification
requirements for machinery enterprise
The scope of certification covered by this certificate is as follows:
Energy management activities involved in the production process of wire and cable products
(operating with the required qualifications)
（Refer to the certificate attachment marked with the same certificate number for the annual comprehensive energy
consumption per unit output of the product and energy consumption calculation boundary. Certificate attachment is a
component of this certificate.）
Date of initial certification:Nov.07.2024

Term of Validity: from Nov.07.2024 to Nov.06.2027
Change date: Nov.19.2025

The validity of this certificate shall be maintained when the certified organization accepts surveillances on schedule and
is confirmed qualified through surveillance audits, meanwhile, its administrative license is within the period of validity.
Scan the QR code of the certificate status to verify the authenticity and dynamic information of this certificate.

Zhong An Certification

Issued by:

Beijing Zhong An Zhi Huan Certification Center Co., Ltd.

（Former 8·1Certification Center of Quality System）

Address: 202, 2/F, No. 58, South of East 3rd Ring Road, Chaoyang District, Beijing

100022，P.R.China

Certificate Validity Inquiry: ZAZH website: http://www.zazh.com/query.html or

CNCA website: https://www.cnca.gov.cn. You can also query by scanning the QR

code.
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